

Mr. McDougall, however, suggested that if I came in at once, the other appointment from Ontario could stand over for some time; though, when it was made, the vacant seat would be filled as necessity required, and the name of Mr. Morris was mentioned as the person likely to be appointed.

I agreed to this course, and after Mr. McDougall's appointment to the Governorship of the North-West, I joined the Cabinet with Messrs. Dunkin and Morris. The Government had already been joined by Sir Francis Hincks as Finance Minister. I had confidence in his financial ability, and felt satisfied that the policy of the Government would be vigorous and liberal, and calculated to promote the best interest of the Dominion."

The motion was then put and adopted.

**Hon. Mr. Campbell** then moved that the Address to His Excellency in answer to His Excellency's Speech from the Throne, at the opening of the Session, be presented to His Excellency by such members of the House as were members of the Privy Council—Carried.

On Motion of the **Hon. Mr. Hamilton (Ontario)** the House then adjourned.

M. McDougall a toutefois laissé entendre que si j'acceptais maintenant, un autre réformiste de l'Ontario pourrait être nommé à une date ultérieure; lors de cette nomination, le siège vacant serait comblé suivant les besoin le nom de M. Morris fut nommé comme candidat probable.

J'ai accepté ces principes et après la nomination de M. McDougall au poste de lieutenant-gouverneur des Territoires du Nord-Ouest, je me suis joint au Cabinet avec MM. Dunkin et Morris. Sir Francis Hincks avait déjà été affecté au ministère des Finances. J'avais confiance en ses qualités de financier et j'estimais que la politique du Gouvernement serait énergique et libérale et viserait à favoriser la croissance du Dominion.»

La proposition est alors mise aux voix et adoptée.

L'honorable **M. Campbell** propose alors que l'adresse à Son Excellence le Gouverneur général en remerciement du Discours du Trône qu'il a prononcé à l'occasion de l'ouverture de la session lui soit présentée par des membres de la Chambre qui font aussi partie du Conseil privé.—Adoptée.

Sur une proposition de l'honorable **M. Hamilton (Kingston)**, la séance est levée.

---